



<b>Terms &amp; Conditions</b>	<b>الشروط والأحكام</b>
<p><b>Rhino Rider:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Get 30% discount with your Emirates NBD Card on the total bill.</li><li>• Guest to disclose the usage of offer before making reservation.</li><li>• Offers are only valid with payment made using an Emirates NBD / Liv. Bank Cardholders credit or Debit Card.</li><li>• Offer not valid with any other promotions.</li><li>• Offer is valid until 18-09-2024</li></ul>	<p><b>رينو رايدر:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• استمتع بخصم بقيمة 30% على الفاتورة الإجمالية عند استخدام بطاقة بنك الإمارات دبي الوطني الخاصة بك.</li><li>• ينبغي على الضيف الإفصاح عن رغبته في استخدام العرض قبل إجراء الحجز.</li><li>• تسري العروض فقط عند الدفع باستخدام بطاقات إف/ بنك الإمارات دبي الوطني الائتمانية أو الخصم.</li><li>• لن يسري العرض مع أي عروض ترويجية أخرى.</li><li>• يسري العرض لغاية 2024-09-18</li></ul>
<p><b>Sea Camel:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Get 40% discount with your Emirates NBD Card on the total bill.</li><li>• Guest to disclose the usage of offer before placing the order.</li><li>• Offers are only valid with payment made using an Emirates NBD / Liv. Bank Cardholders credit or Debit Card.</li><li>• Offer not valid with any other promotions.</li><li>• Offer is valid until 18-09-2024</li></ul>	<p><b>سي كاميل:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• استمتع بخصم بقيمة 40% على الفاتورة الإجمالية عند استخدام بطاقة بنك الإمارات دبي الوطني الخاصة بك.</li><li>• ينبغي على الضيف الإفصاح عن رغبته في استخدام العرض قبل إجراء الطلب.</li><li>• تسري العروض فقط عند الدفع باستخدام بطاقات إف/ بنك الإمارات دبي الوطني الائتمانية أو الخصم.</li><li>• لن يسري العرض مع أي عروض ترويجية أخرى.</li><li>• يسري العرض لغاية 2024-09-18</li></ul>
<p><b>E-Foil:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Get 40% discount with your Emirates NBD Card on the total bill.</li><li>• Guest to disclose the usage of offer before making reservation.</li><li>• Offers are only valid with payment made using an Emirates NBD / Liv. Bank Cardholders credit or Debit Card.</li><li>• Offer not valid with any other promotions.</li><li>• Offer is valid until 18-09-2024</li></ul>	<p><b>إي فويل:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• استمتع بخصم بقيمة 40% على الفاتورة الإجمالية عند استخدام بطاقة بنك الإمارات دبي الوطني الخاصة بك.</li><li>• ينبغي على الضيف الإفصاح عن رغبته في استخدام العرض قبل إجراء الحجز.</li><li>• هذا العرض هو العرض الأفضل لحاملي بطاقات إف/ بنك الإمارات دبي الوطني خلال فترة الحملة الترويجية</li><li>• تسري العروض فقط عند الدفع باستخدام بطاقات إف/ بنك الإمارات دبي الوطني الائتمانية أو الخصم.</li><li>• لن يسري العرض مع أي عروض ترويجية أخرى.</li><li>• يسري العرض لغاية 2024-09-18</li></ul>



<p><b>iAqua:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Get 40% discount with your Emirates NBD Card on the total bill.</li><li>• Guest to disclose the usage of offer before making reservation.</li><li>• Offers are only valid with payment made using an Emirates NBD / Liv. Bank Cardholders credit or Debit Card.</li><li>• Offer not valid with any other promotions.</li><li>• Offer is valid until 18-09-2024</li></ul>	<p><b>أي أكوا:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• استمتع بخصم بقيمة 40% على الفاتورة الإجمالية عند استخدام بطاقة بنك الإمارات دبي الوطني الخاصة بك.</li><li>• ينبغي على الضيف الإفصاح عن رغبته في استخدام العرض قبل إجراء الحجز.</li><li>• تسري العروض فقط عند الدفع باستخدام بطاقات إف/بنك الإمارات دبي الوطني الائتمانية أو الخصم.</li><li>• لن يسري العرض مع أي عروض ترويجية أخرى.</li><li>• يسري العرض لغاية 18-09-2024</li></ul>
<p><b>Avalon Leisure Yacht &amp; Boats:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Get 15% discount with your Emirates NBD Card on Hourly Basis.</li><li>• Guest to disclose the usage of offer before placing the reservation.</li><li>• Offers are only valid with payment made using an Emirates NBD / Liv. Bank Cardholders credit or Debit Card.</li><li>• Offer not valid with any other promotions.</li><li>• Offer is valid until 15-05-2025</li></ul>	<p><b>أفالون ليجر ياخت أند بوتس:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• استمتع بخصم بقيمة 15% على التعرفة الساعية عند استخدام بطاقة بنك الإمارات دبي الوطني الخاصة بك.</li><li>• ينبغي على الضيف الإفصاح عن رغبته في استخدام العرض قبل إجراء الحجز.</li><li>• تسري العروض فقط عند الدفع باستخدام بطاقات إف/بنك الإمارات دبي الوطني الائتمانية أو الخصم.</li><li>• لن يسري العرض مع أي عروض ترويجية أخرى.</li><li>• يسري العرض لغاية 15-05-2025</li></ul>
<p><b>Aya Universe:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Emirates NBD Cardholder can avail of the 25% Off AYA Universe general admission ticket.</li><li>• Emirates NBD cardholder can bring up to 3 guests to avail the same offer.</li><li>• Offer is valid from June 1, 2024 - May 31, 2025 - not valid during UAE-declared Public Holidays</li><li>• Offer can be availed at the AYA Front Desk</li><li>• Offers are only valid with payment made using an Emirates NBD Bank Cardholders credit or Debit Card</li><li>• Offer not valid in conjunction with any other promotions &amp; discounts.</li><li>• AYA general terms and conditions apply.</li></ul>	<p><b>ايا يونيفيرس:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• يمكن لحاملي بطاقات بنك الإمارات دبي الوطني الاستفادة من خصم قدره 25% على تذكرة الدخول العام إلى أيا يونيفيرس.</li><li>• يمكن لحاملي بطاقات بنك الإمارات دبي الوطني اصطحاب 3 ضيوف للاستفادة من نفس العرض.</li><li>• يسري العرض من 1 يونيو 2024 إلى 31 مايو 2025 – ولا يسري خلال العطلات الرسمية المعلنة في دولة الإمارات العربية المتحدة</li><li>• يمكن الاستفادة من العرض في مكتب استقبال أيا</li><li>• تسري العروض فقط عند الدفع باستخدام البطاقات الائتمانية أو بطاقات الخصم من بنك الإمارات دبي الوطني</li><li>• لن يسري العرض بالتزامن مع أي عروض ترويجية وخصومات أخرى.</li><li>• تطبق شروط وأحكام أيا العامة.</li></ul>



<p><b>Seam Ocean:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Get 25% discount with your Emirates NBD Card on the total bill.</li><li>• Guest to disclose the usage of offer before making reservation.</li><li>• Offers are only valid with payment made using an Emirates NBD / Liv. Bank Cardholders credit or Debit Card.</li><li>• Offer not valid with any other promotions.</li><li>• Offer is valid until 18-09-2024</li></ul>	<p><b>سيم أو شن:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• استمتع بخصم بقيمة 25% على الفاتورة الإجمالية عند استخدام بطاقة بنك الإمارات دبي الوطني الخاصة بك.</li><li>• ينبغي على الضيف الإفصاح عن رغبته في استخدام العرض قبل إجراء الحجز.</li><li>• تسري العروض فقط عند الدفع باستخدام بطاقات لِف/ بنك الإمارات دبي الوطني الائتمانية أو الخصم.</li><li>• لن يسري العرض مع أي عروض ترويجية أخرى.</li><li>• يسري العرض لغاية 18 2024-09</li></ul>
<p><b>View The Palm:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Offer is applicable for Emirates NBD card holders + 5 persons (family members or friends)</li><li>• Discount will be offered on total bill, and the payment should be done though Emirates NBD Card (credit or debit)</li><li>• Offer is valid till 30-09-2024 Offer is applicable for The View at The Palm entry tickets.</li><li>• Offer is applicable for all ticket categories (except Coffee at The Palm)</li><li>• The offers are not valid in conjunction with any other deals or promotions.</li><li>• Offer is applicable online &amp; at the counter (Promocode - TVENBD20)</li></ul>	<p><b>فيو ذا بالم:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• يطبق العرض على حاملي بطاقات بنك الإمارات دبي الوطني مع 5 أشخاص (أفراد العائلة أو الأصدقاء)</li><li>• يتم تقديم الخصم على الفاتورة الإجمالية ويجب إجراء الدفع من خلال استخدام بطاقة بنك الإمارات دبي الوطني (الائتمانية أو الخصم)</li><li>• يسري العرض لغاية 30-09-2024, يطبق العرض على تذاكر الدخول إلى فيو ذا بالم</li><li>• يطبق العرض على جميع فئات التذاكر (باستثناء طلبات القهوة في ذا بالم)</li><li>• لن يسري العرض بالتزامن مع أي صفقات أو عروض ترويجية أخرى.</li><li>• يطبق العرض عبر الإنترنت وعلى الكاونتر (الرمز الترويجي - TVENBD20)</li></ul>